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OR.Oz.0022.19.2025 

PROTOKÓŁ NR 54/2025 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 7 maja 2025 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Porządek posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Raport o stanie Powiatu Aleksandrowskiego za 2024 rok. 

5.2. Projekt porozumienia z Gminą Miasta Toruń w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków 

jego pobytu, wysokości wydatków na opiekę i wychowanie oraz kosztów objęcia rodziny 

zastępczej opieką koordynatora rodzinnej pieczy zastępczej. 

5.3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr 113/2025 Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 28 marca 2025 r. w sprawie ogłoszenia wyników otwartych 

konkursów ofert na wykonywanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiaty 

Aleksandrowskiego w 2025 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty 

prowadzące działalność pożytku publicznego. 

5.4. Wniosek Przewodniczącej Miejskiej Rady Seniorów w Ciechocinku w sprawie udzielenia 

wsparcia finansowego w organizacji Ciechocińskiego Dnia Seniora – zajęcie stanowiska. 

5.5. Wniosek Dyrektora Miejskiego Centrum Kultury w Ciechocinku o wsparcie finansowe 

przy organizacji wydarzenia pn. Festiwal Folkloru Kujaw – zajęcie stanowiska. 

5.6. a) Projekt umowy ze Stowarzyszeniem Centrum Niezależnego Życia z siedzibą  

w Ciechocinku na realizację zadania publicznego pod tytułem HAPPY GUITAR 

FESTIWAL – SKRZYŻOWANIE GITAR 2025, 

b) Projekt umowy ze Stowarzyszeniem Centrum Niezależnego Życia z siedzibą  

w Ciechocinku na realizację zadania publicznego pod tytułem INTEGRACYJNY 

MINIMARATON BIEG SOLNY. 

5.7. Wniosek Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu o wszczęcie 

postępowania o udzielenie zamówienia, którego wartość nie przekracza 130 000 złotych,  

w formie zapytania ofertowego prowadzonego zgodnie z zasadą konkurencyjności na 

„Wykonanie dokumentacji Systemu Zarządzania Bezpieczeństwem Informacji (SZBI) oraz 

przeprowadzenie audytów KRI niezależnie dla Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie 

Kujawskim oraz jednostek organizacyjnych” w ramach projektu grantowego 

„Cyberbezpieczny samorząd” z podziałem na 2 części, projekt zapytania ofertowego oraz 

projektowane postanowienia umowy – zajęcie stanowiska. 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 7 maja 2025 r. o godzinie 8:00.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim przy 

ulicy Słowackiego 8 w pokoju 214 (II piętro).  
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Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczą trzy członkinie 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Małgorzata Wdowczyk i Maja Masłowska. 

W posiedzeniu uczestniczą: Mariusz Możdżeń Skarbnik Powiatu i Paulina Smykowska 

Sekretarz Powiatu.  

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 53/2025 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 30 kwietnia 2025 r. Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień 

do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 53/2025 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 30 kwietnia 2025 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Proponuję rozszerzyć porządek o punkt: 

5.7. Wniosek Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu o wszczęcie 

postępowania o udzielenie zamówienia, którego wartość nie przekracza 130 000 złotych,  

w formie zapytania ofertowego prowadzonego zgodnie z zasadą konkurencyjności na 

„Wykonanie dokumentacji Systemu Zarządzania Bezpieczeństwem Informacji (SZBI) oraz 

przeprowadzenie audytów KRI niezależnie dla Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie 

Kujawskim oraz jednostek organizacyjnych” w ramach projektu grantowego 

„Cyberbezpieczny samorząd” z podziałem na 2 części, projekt zapytania ofertowego oraz 

projektowane postanowienia umowy – zajęcie stanowiska. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są inne wnioski o zmianę porządku posiedzenia? Nie widzę. 

 

Na posiedzenie Zarządu Powiatu wszedł pan Michał Wilniewczyc Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 

w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Pani Lidia Tokarska – na dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu zaprosiłam Dyrektora 

Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim pana Michała Wilniewczyca w celu 

omówienia planów dotyczących funkcjonowania szkoły, przygotowania do nowego roku 

szkolnego, naborów, bieżących spraw. Przed rozpoczęciem realizacji dzisiejszego porządku 

posiedzenia w pkt 5 proponuję dyskusję w tym zakresie. 
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W poprzednim roku wykonany był audyt oświatowy, który miał wskazać rozwiązania, które 

można w szkołach wdrożyć, żeby było lepiej, oszczędniej, efektywniej, miał wskazać obszary, 

które nie są jeszcze optymalnie w szkołach zrobione. Takim obszarem, który wymaga poprawy 

jest organizacja zajęć z informatyki, podział klas na grupy 15 osobowe. Audytor wykazał te 

obszary we wszystkich naszych szkołach powiatowych jako obszary kosztochłonne, ponieważ 

nie są to grupy optymalne. U nas problemem, żeby stworzyć takie optymalne grupy był brak 

odpowiedniej ilości komputerów do sali informatycznej.  Jest to na przyszły rok szkolny dla 

nas cel, który jest konieczny do zrealizowania. We wszystkich szkołach od przyszłego roku 

szkolnego startują klasy informatyczne pełnowymiarowe, z pełnym wyposażeniem. Tam gdzie 

nie ma odpowiedniej ilości komputerów to trzeba te szkoły w nie wyposażyć. Oczekujemy na 

informację zwrotną kto nie ma komputerów w odpowiedniej ilości, w których szkołach należy 

je zakupić.  Oczekujemy stworzenia optymalnych klasopracowni informatycznych.   Proszę się 

do tego odnieść. 

 

Pan Michał Wilniewczyc Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim – 

mamy dwie klasopracownie po 15 komputerów każda. Stworzenie klasopracowni dużej jednej 

na kilka tylko godzin informatyki blokuje nam całkiem klasy. Właściwie technicznie jest 

problem, żeby to zorganizować. To jest dodatkowy koszt zrobienia łączy, elektryki, gniazdek. 

Nie wiem czy jest to gra warta świeczki. Na dzień dzisiejszy nie dysponujemy taką klasą, 

żebyśmy mogli ją wyłączyć z pozostałych lekcji. 

 

Pani Lidia Tokarska – jak to się odbywa teraz? Klasa ma informatykę i jest dzielona na dwie 

grupy.  

 

Pan Michał Wilniewczyc -  równolegle mają zajęcia z dwoma nauczycielami.  

 

Pani Lidia Tokarska – jakim problemem jest zorganizowanie z zasobów, które szkoła posiada, 

jednej dużej sali informatycznej.  

 

Pan Michał Wilniewczyc -  sale informatyczne są małe. Jedna sala została utworzona przy sali 

gimnastycznej, jest tam 15 ławek - stanowisk, przy części hotelarskiej, a druga sala jest   

w budynku głównym po dawnym pokoju nauczycielskim, małe pomieszczenie w kształcie 

litery „L”, stanowiska są ustawione wzdłuż ścian, ciężko tak byłoby zmieścić ławki normalnie 

ustawione dla 15 osób. Tych godzin informatyki nie ma  aż tak dużo, są w klasach I, II, III.   

Generują pojedyncze godziny.  

 

Pani Lidia Tokarska – jak liczne są klasy? 

 

Pan Michał Wilniewczyc – klasy branżowe po 30 osób, w technikum mamy 26 - 27 osób.  

Ze względu na to, że mamy dużo uczniów w III i IV klasie to mamy klasy zajęte przez cały 

czas. Problem jest też tej natury, że młodzież ma kłopot z dojazdami. Jak wyłączymy jedną 

klasę to siłą rzeczy będzie problem z ułożeniem planu. Bardzo często podpisuję zgody na 

wniosek rodziców, na zwolnienia po godzinie 15, ponieważ 15:20, 15:30 uczniowie mają 

ostatni autobus, którym mogą wrócić do domu. Większość uczniów jest dojeżdżająca.  

Z samego Aleksandrowa Kujawskiego jest ok. 160 osób, a reszta uczniów na prawie 500 to są 

osoby dojeżdżające. Podejrzewam, że ten problem zniknie za 2 lata kiedy te roczniki 

najliczniejsze technikum odejdą, wówczas problem pomieszczenia na salę informatyczną 
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zniknie. Poza tym sprzęt komputerowy w jednej pracowni jest już stary. Liczę, że kupimy 

trochę komputerów w ramach dofinansowania z programu, część z środków własnych. 

Wówczas wyposażenie na jedną nową klasopracownię by było.  

 

Pani Lidia Tokarska – naszym założeniem nie jest stworzenie trzeciej klasopracowni kosztem 

innych sal. Mamy taką ilość klas jaką mamy i wykorzystujemy cały potencjał. Jeśli ma to być 

jedna większa klasa to zmieńmy  przeznaczenie jednej większej klasy na pracownię 

informatyczną. 

 

Pani Paulina Smykowska – nie do końca tak da się zrobić. Na zajęciach z informatyki grupa 

może liczyć nie więcej niż 24 uczniów.  W przypadku klas, w których jest powyżej 30 uczniów 

w klasach zawodowych, i tak musimy dzielić na grupy. Dlatego prosiłam, żeby szkoły zgłosiły 

się do programu „Szkoła Jutra”. W ramach środków z tego programu zakupiliśmy sprzęt 

komputerowy dla Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim i Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku i nauczyciele się przeszkolili.  Złożyliśmy kolejny 

wniosek, jeżeli się uda dostać grant ponownie to kupimy kolejne komputery, które będą 

spełniały wymogi rozporządzenia. W tej chwili komputery, które są w Zespole Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim nie spełniają wymogów. W Zespole Szkół Nr 1 sala na 24 

stanowiska jest już tworzona, zafunkcjonuje od 1 września br. Natomiast w Zespole Szkół  

Nr 2 trzeba zrobić inwestycje w sprzęt.  

 

Pani Lidia Tokarska – pan Dyrektor mówi, że jeżeli zrobimy inwestycje w sprzęt to i tak nie 

ma miejsca na utworzenie dużej pracowni informatycznej.  

 

Pani Paulina Smykowska – musimy znaleźć miejsce na dużą salę informatyczną.  

 

Pan Michał Wilniewczyc – nie wiemy ile klas otworzymy od nowego roku szkolnego.  

W szkole branżowej minimum jedna klasa technikum się otwiera.  

 

Pani Paulina Smykowska – któryś rok z rzędu tworzymy jedną klasę technikum, a dawniej 

były dwie. Uczniów ubywa.  

 

Pan Michał Wilniewczyc – jak ubędą nam cztery klasy w technikum za dwa lata to 

zdecydowanie poprawi się sytuacja jeśli chodzi o ilość pomieszczeń. Sale nie są duże, 

maksymalnie jest w nich 16 ławek dwuosobowych, dla 32 uczniów.  W salach informatycznych 

rozdzielamy stanowiska. Jak teraz dokonujemy zakupów ławek to kupujemy pojedyncze 

stoliki, żeby w przyszłości było łatwiej je wykorzystać. Informatyka, wychowanie fizyczne  

i języki obce to są te przedmioty, które z góry są ograniczone ilością uczniów. Na zajęciach 

wychowania fizycznego i na językach mamy maksymalną ilość uczniów. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – czy z obecnych klas informatycznych nie można zrobić klas 

językowych? 

 

Pan Michał Wilniwczyc – jeżeli mamy w grupie 24 uczniów to nam się nie zmieszczą w tych 

salach informatycznych, ani w jednej ani w drugiej. Może ewentualnie w tej klasie przy sali 

gimnastycznej można by przystosować ją do większej liczby osób, ale trzeba by wymienić 

ławki, bo są tam specjalne ławki przystosowane pod komputery.   
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Pani Paulina Smykowska – w organizacji pracy szkoły obecnie jest informatyki 9 godzin, a 

pracy nauczycieli 17 godzin. Czyli 8 godzin tygodniowo jest więcej. Nie wszędzie można 

zrezygnować z podziału na grupy, w klasach gdzie jest 30 osób, nie zrezygnujemy z podziału 

na grupy.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – w ilu przypadkach można by zrezygnować z podziału  

na grupy? 

 

Pan Michał Wilniewczyc – szkoła branżowa specjalna są tam klasy mniejsze, jest 1 godzina 

informatyki i tam nie ma podziału na grupy.  

 

Pani Lidia Tokarska – może wystarczy jedną mniejszą salę zamienić na jedną większą,  

i wtedy byłyby dwie sale informatyczne jedna większa, jedna mniejsza.  

 

Pani Paulina Smykowska – wówczas łatwiej będzie zorganizować zajęcia z informatyki. 

Jedną małą salę zamienić na jedną dużą i wówczas wybrniemy z tego problemu.  

 

Pani Lidia Tokarska – będą wtedy sale dostosowane do klas, w których nie ma podziału na 

grupy i w których jest podział na grupy, a ogólnie ilość sal się nie zmniejszy i nie zwiększy, 

komputerów będzie więcej. Cel zostanie osiągnięty bo te grupy, które nie należy dzielić będą 

miały wspólnie zajęcia informatyczne. Czy widzi pan Dyrektor w takim rozwiązaniu jakiś 

problem? 

 

Pan Michał Wilniewczyc – jest problem sprzętowy.  

 

Pani Paulina Smykowska – sprzęt, jeśli dostaniemy z grantu środki finansowe, to zostanie 

zakupiony do końca roku budżetowego. Ile nauczycieli zgłosiliście do projektu? 

 

Pan Michał Wilniewczyc - 45 osób. Zatrudnionych jest niecałe 50 osób.  

 

Pani Lidia Tokarska – jak nawet nie dostaniemy tych pieniędzy z tego programu to będziemy 

szukać środków własnych na ten cel, żeby taką pracownię informatyczną wyposażyć w sprzęt.  

 

Pani Paulina Smykowska – jeśli byśmy dostali środki we wnioskowanej kwocie to możemy 

zakupić ok. 20 komputerów. Dokupilibyśmy 4 komputery z środków własnych i mamy 24 

stanowiskową pracownię informatyczną.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – pracownie informatyczne chyba służą też nauczaniu innych 

przedmiotów.  

 

Pani Paulina Smykowska – jeżeli dostaniemy grant to szkolenia rozpoczną się we wrześniu, 

zakupy sprzętu będziemy mogli zrealizować w październiku, najpóźniej do końca listopada.  

 

Pani Lidia Tokarska – idziemy w tę stronę, w tym kierunku, racjonalizujemy zajęcia  

z informatyki, tak, żebyśmy mieli poczucie, że robimy wszystko, żeby wydatki na oświatę były 

optymalne, żeby nie było rozrzutności, żeby nie było pola do tego, żeby te pieniądze nam 
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uciekały, bo środki finansowe, które powiat dokłada do oświaty są z roku na rok coraz większe. 

Jeśli zajdzie taka potrzeba, będziemy szukać dalszych rozwiązań, które pozwolą 

zoptymalizować wydatki w szkołach.   Kupujemy komputery i tworzymy duże klasopracownie. 

Komputery stacjonarne typu all-in-one, które zakupiliśmy w ramach programu Szkoła Jutra są 

dobrej jakości i nie zajmują dużo miejsca. Myślę, że można tak zorganizować pracownię 

informatyczną, żeby w tej sali mogły odbywać się również inne zajęcia. Na tym nam zależy i 

będziemy się starać, żeby to zrealizować. Tworzymy jedną większą klasopracownię i nie 

dzielimy klas na grupy tam gdzie nie ma takiej potrzeby.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – planuje pan otworzyć nowy kierunek technik realizacji 

dźwięku. Jeżeli będzie nabór i utworzona będzie klasa to czy mamy w pełni wyposażoną 

pracownię do prowadzenia zajęć w tym kierunku? 

 

Pan Michał Wilniewczyc – tam są bardzo nieduże koszty, zwłaszcza w tych pierwszych latach, 

koszt wyposażenia maksymalnie do 5 tys. zł. Jeżeli utworzymy taką klasę to w zasadzie 

możemy z marszu kupić potrzebny sprzęt.  Nie będzie tu problemów finansowych.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – oglądałam szkołę w Bydgoszczy, która kształci w tym 

kierunku, tj. technikum, klasopracownie są doposażane od lat,  wydaje mi się, że w 5 tys. zł nie 

zmieścicie się w zakupie odpowiedniego sprzętu, który będzie potrzebny do prowadzenia 

kształcenia.  

 

Pan Michał Wilniewczyc – ja mówię o pierwszej kwalifikacji. Przez pierwsze trzy lata 

realizują pierwszą kwalifikację. Ten kierunek jest ewentualnie później kontynuowany  

we Włocławku w akademii.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – czy macie nawiązaną współprace z przedsiębiorcami? 

 

Pan Michał Wilniewczyc – mamy małych pracodawców na terenie powiatu, nie ma zakładu, 

który mógłby nam patronować. Współpracujemy z WIP-em, który np. doposażył pracownię 

logistyczną i do tego zakładu wysyłamy młodzież na praktyki. Jeżeli chodzi o klasy patronackie 

jest bardzo ciężko to zrobić. Rozmawiałem z Dyrektorem Izby Rzemieślniczej w Bydgoszczy, 

oni też mają z tym problem, mimo, że mają większe możliwości. Żaden zakład z Aleksandrowa 

Kujawskiego nie jest zainteresowany objęciem patronatem jakiejś klasy.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – chodziło mi również o przedsiębiorców z Torunia. 

Rozmawialiście z właścicielami Agrii Polska w tej sprawie? 

 

Pan Michał Wilniewczyc – współpracujemy, organizujemy wycieczki dydaktyczne, natomiast 

tego rodzaju współpraca niestety nie została nawiązana. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – szkoły z Torunia i z Włocławka gdzie są klasy patronackie 

zabierają nam uczniów, bo są to szkoły dobrze wyposażone, z dobrymi kierunkami i w związku 

z tym wchłaniają więcej uczniów niż szkoły mniej doposażone.  
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Pan Michał Wilniewczyc –  w ramach projektu realizowanego z Powiatem Toruńskim  

i Powiatem Golubsko - Dobrzyńskim, teraz będziemy kupować za 230 tys. zł  symulator 

logistyczny. Chcemy też wymienić kuchenki na nowe w pracowni gastronomicznej z środków 

z tego projektu.  

 

Pan Mariusz Możdżeń -  to jest w ramach projektu partnerskiego pt. „Powiatowi Fachowcy”. 

 

Pan Michał Wilniewczyc – tak. Korzystamy z projektów przy doposażaniu pracowni.  

 

Pani Lidia Tokarska – dziękujemy panu Dyrektorowi za udział w posiedzeniu Zarządu 

Powiatu i przedstawione informacje, oczekujemy na informację zwrotną w zakresie tworzenia 

dużej pracowni informatycznej.  

 

Pan Michał Wilniewczyc – dobrze. Dziękuję.  

 

Z posiedzenia Zarządu Powiatu wyszedł pan Michał Wilniewczyc Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 

w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Raport o stanie Powiatu Aleksandrowskiego za 2024 rok. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. Raport o stanie Powiatu 

Aleksandrowskiego za 2024 rok. 

Zgodnie z art. 30a ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym Zarząd Powiatu co roku do  

31 maja przedstawia Radzie Powiatu raport o stanie powiatu. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć „Raport o stanie Powiatu 

Aleksandrowskiego za 2024 rok” wraz ze sprawozdaniem za 2024  rok z realizacji strategii 

rozwiązywania problemów społecznych w Powiecie Aleksandrowskim na lata 2019 – 2028  

i przekazać Radzie Powiatu Aleksandrowskiego oraz podać do publicznej wiadomości poprzez 

publikację w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął „Raport o stanie Powiatu Aleksandrowskiego za 2024 rok” wraz  

ze sprawozdaniem za 2024  rok z realizacji strategii rozwiązywania problemów społecznych  

w Powiecie Aleksandrowskim na lata 2019 – 2028 i postanowił przekazać Radzie Powiatu 

Aleksandrowskiego oraz podać do publicznej wiadomości poprzez publikację w Biuletynie 

Informacji Publicznej. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Pani Lidia Tokarska – na pierwszej stronie raportu jest prezentowana najnowsza nasza szata 

graficzna, którą będziemy wykorzystywać w różnych materiałach promocyjnych, również na 

nowej ściance powiatu aleksandrowskiego, która wystawiona zostanie w sali konferencyjnej 

już będzie na najbliższej sesji Rady Powiatu. Będzie to ścianka stała.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 5 maja 2025 r. znak: 

RI.0640.1.2025 wraz z „Raportem o stanie Powiatu Aleksandrowskiego za 2024 rok”, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 5 maja 2025 r. znak: PI.070.1.13.14.2025 wraz ze sprawozdaniem za 2024  rok  

z realizacji strategii rozwiązywania problemów społecznych w Powiecie Aleksandrowskim na 

lata 2019 – 2028, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Projekt porozumienia z Gminą Miasta Toruń w sprawie przyjęcia dziecka oraz 

warunków jego pobytu, wysokości wydatków na opiekę i wychowanie oraz kosztów 

objęcia rodziny zastępczej opieką koordynatora rodzinnej pieczy zastępczej. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Projekt porozumienia z Gminą Miasta 

Toruń w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu, wysokości wydatków na 

opiekę i wychowanie oraz kosztów objęcia rodziny zastępczej opieką koordynatora rodzinnej 

pieczy zastępczej. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć porozumienie z Gminą Miasta 

Toruń w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu, wysokości wydatków na 

opiekę i wychowanie oraz kosztów objęcia rodziny zastępczej opieką koordynatora rodzinnej 

pieczy zastępczej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć porozumienie z Gminą Miasta Toruń w sprawie przyjęcia 

dziecka oraz warunków jego pobytu, wysokości wydatków na opiekę i wychowanie oraz kosztów 

objęcia rodziny zastępczej opieką koordynatora rodzinnej pieczy zastępczej. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 29 kwietnia 2025 r. znak: PŚ.070.3.1.7.2025 wraz z projektem porozumienia z Gminą 

Miasta Toruń w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu, wysokości wydatków 

na opiekę i wychowanie oraz kosztów objęcia rodziny zastępczej opieką koordynatora 

rodzinnej pieczy zastępczej, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr 113/2025 Zarządu 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 28 marca 2025 r. w sprawie ogłoszenia wyników 

otwartych konkursów ofert na wykonywanie zadań publicznych związanych  

z realizacją zadań Powiaty Aleksandrowskiego w 2025 roku przez organizacje 

pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę nr 113/2025 Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 28 marca  

2025 r. w sprawie ogłoszenia wyników otwartych konkursów ofert na wykonywanie zadań 

publicznych związanych z realizacją zadań Powiaty Aleksandrowskiego w 2025 roku przez 

organizacje pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego. 

 

Pani Paulina Smykowska – korekty wymaga nazwa zadania. Stowarzyszenie Centrum 

Niezależnego Życia z siedzibą w Ciechocinku na etapie składania oferty w otwartym konkursie 

ofert błędnie pozostawiło w nazwie zadania rok 2024. Składając korektę  oferty Stowarzyszenie 

skorygowało nazwę zadania na HAPPY GUITAR FESTIWAL – SKRZYŻOWANIE GITAR 

2025. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę 

zmieniającą uchwałę nr 113/2025 Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 28 marca  

2025 r. w sprawie ogłoszenia wyników otwartych konkursów ofert na wykonywanie zadań 

publicznych związanych z realizacją zadań Powiaty Aleksandrowskiego w 2025 roku przez 

organizacje pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 126/2025 zmieniającą uchwałę nr 113/2025 Zarządu 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 28 marca 2025 r. w sprawie ogłoszenia wyników otwartych 

konkursów ofert na wykonywanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiaty 

Aleksandrowskiego w 2025 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty 

prowadzące działalność pożytku publicznego. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 5 maja 2025 r. znak: PS.524.7.2025 wraz z projektem uchwały 

Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr 113/2025 Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 28 marca 2025 r. w sprawie ogłoszenia wyników otwartych konkursów ofert na 

wykonywanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiaty Aleksandrowskiego 

w 2025 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność 

pożytku publicznego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Wniosek Przewodniczącej Miejskiej Rady Seniorów w Ciechocinku w sprawie 

udzielenia wsparcia finansowego w organizacji Ciechocińskiego Dnia Seniora – zajęcie 

stanowiska. 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. Wniosek Przewodniczącej Miejskiej 

Rady Seniorów w Ciechocinku w sprawie udzielenia wsparcia finansowego w organizacji 

Ciechocińskiego Dnia Seniora. 

Przedsięwzięcie odbędzie się 25 maja br. w Ciechocinku. Wnioskowana kwota wsparcia to 

2 000 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów udziału orkiestry strażackiej z Wagańca. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek 

Przewodniczącej Miejskiej Rady Seniorów w Ciechocinku i udzielić wsparcia finansowego  

w organizacji Ciechocińskiego Dnia Seniora w kwocie 1 000 zł z przeznaczeniem na pokrycie 

kosztów orkiestry strażackiej z Wagańca ze środków zabezpieczonych w budżecie powiatu  

w dziale 921 rozdział 92195 §4300. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Przewodniczącej Miejskiej Rady Seniorów  

w Ciechocinku i postanowił udzielić wsparcia finansowego w organizacji Ciechocińskiego 

Dnia Seniora w kwocie 1 000 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów orkiestry strażackiej  

z Wagańca ze środków zabezpieczonych w budżecie powiatu w dziale 921 rozdział 92195 §4300. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 5 maja 2025 r. znak: PS.0532.3.2025.K wraz z wnioskiem 

Przewodniczącej Miejskiej Rady Seniorów w Ciechocinku z 29 kwietnia 2025 r. w sprawie 

udzielenia wsparcia finansowego w organizacji Ciechocińskiego Dnia Seniora, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Wniosek Dyrektora Miejskiego Centrum Kultury w Ciechocinku o wsparcie 

finansowe przy organizacji wydarzenia pn. Festiwal Folkloru Kujaw – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. Wniosek Dyrektora Miejskiego Centrum 

Kultury w Ciechocinku o wsparcie finansowe przy organizacji wydarzenia pn. Festiwal 

Folkloru Kujaw. 

Festiwal odbędzie się w dniach 19 – 22 czerwca br. w Ciechocinku. W materiałach przedłożony 

został program festiwalu i preliminarz kosztów. Zarząd Powiatu w poprzednich latach 

wspieram ten festiwal. Informuję, że podjęłam decyzję o objęciu patronatem honorowym tego 

wydarzenia.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek 

Dyrektora Miejskiego Centrum Kultury w Ciechocinku i udzielić wsparcia finansowego przy 

organizacji wydarzenia pn. Festiwal Folkloru Kujaw w kwocie 700 zł z przeznaczeniem na 

nagrody ze środków zabezpieczonych w budżecie powiatu w dziale 921 rozdział 92195 §4190. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Miejskiego Centrum Kultury  

w Ciechocinku i postanowił udzielić wsparcia finansowego przy organizacji wydarzenia pn. 

Festiwal Folkloru Kujaw w kwocie 700 zł z przeznaczeniem na nagrody ze środków 

zabezpieczonych w budżecie powiatu w dziale 921 rozdział 92195 §4190. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 6 maja 2025 r. znak: PS.0532.4.2025.K wraz z wnioskiem 

Dyrektora Miejskiego Centrum Kultury w Ciechocinku z dnia 22 kwietnia 2025 r. o wsparcie 

finansowe przy organizacji wydarzenia pn. Festiwal Folkloru Kujaw, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.6. a) Projekt umowy ze Stowarzyszeniem Centrum Niezależnego Życia z siedzibą  

w Ciechocinku na realizację zadania publicznego pod tytułem HAPPY GUITAR 

FESTIWAL – SKRZYŻOWANIE GITAR 2025, 

b) Projekt umowy ze Stowarzyszeniem Centrum Niezależnego Życia z siedzibą  

w Ciechocinku na realizację zadania publicznego pod tytułem INTEGRACYJNY 

MINIMARATON BIEG SOLNY. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. a) Projekt umowy ze Stowarzyszeniem 

Centrum Niezależnego Życia z siedzibą w Ciechocinku na realizację zadania publicznego pod 

tytułem HAPPY GUITAR FESTIWAL – SKRZYŻOWANIE GITAR 2025. 

Zarząd Powiatu przyznał dofinansowanie zadań publicznych w ramach otwartego konkursu 

ofert na wykonanie zadań w zakresie kultury i ochrony dziedzictwa narodowego oraz kultury 

fizycznej i turystyki. Projekty przedłożonych umów uwzględniają aktualizację ofert realizacji 

zadań, których kosztorysy zostały dostosowane do wysokości przyznanego dofinansowania. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowę ze Stowarzyszeniem 

Centrum Niezależnego Życia z siedzibą w Ciechocinku na realizację zadania publicznego pod 

tytułem HAPPY GUITAR FESTIWAL – SKRZYŻOWANIE GITAR 2025 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć umowę ze Stowarzyszeniem Centrum Niezależnego Życia 

z siedzibą w Ciechocinku na realizację zadania publicznego pod tytułem HAPPY GUITAR 

FESTIWAL – SKRZYŻOWANIE GITAR 2025. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. b) Projekt umowy ze Stowarzyszeniem 

Centrum Niezależnego Życia z siedzibą w Ciechocinku na realizację zadania publicznego pod 

tytułem INTEGRACYJNY MINIMARATON BIEG SOLNY. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowę ze Stowarzyszeniem 

Centrum Niezależnego Życia z siedzibą w Ciechocinku na realizację zadania publicznego pod 

tytułem INTEGRACYJNY MINIMARATON BIEG SOLNY. 
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Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć umowę ze Stowarzyszeniem Centrum Niezależnego Życia 

z siedzibą w Ciechocinku na realizację zadania publicznego pod tytułem INTEGRACYJNY 

MINIMARATON BIEG SOLNY. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 6 maja 2025 r. znak: PS.524.8.2025 wraz z: 

-  projektem umowy ze Stowarzyszeniem Centrum Niezależnego Życia z siedzibą  

w Ciechocinku na realizację zadania publicznego pod tytułem HAPPY GUITAR FESTIWAL – 

SKRZYŻOWANIE GITAR 2025, 

- projektem umowy ze Stowarzyszeniem Centrum Niezależnego Życia z siedzibą  

w Ciechocinku na realizację zadania publicznego pod tytułem INTEGRACYJNY 

MINIMARATON BIEG SOLNY, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Wniosek Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu o wszczęcie 

postępowania o udzielenie zamówienia, którego wartość nie przekracza 130 000 

złotych, w formie zapytania ofertowego prowadzonego zgodnie z zasadą 

konkurencyjności na „Wykonanie dokumentacji Systemu Zarządzania 

Bezpieczeństwem Informacji (SZBI) oraz przeprowadzenie audytów KRI niezależnie 

dla Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim oraz jednostek 

organizacyjnych” w ramach projektu grantowego „Cyberbezpieczny samorząd”  

z podziałem na 2 części, projekt zapytania ofertowego oraz projektowane 

postanowienia umowy – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.7. Wniosek Zastępcy Naczelnika Wydziału 

Rozwoju i Inwestycji Powiatu o wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia, którego 

wartość nie przekracza 130 000 złotych, w formie zapytania ofertowego prowadzonego 

zgodnie z zasadą konkurencyjności na „Wykonanie dokumentacji Systemu Zarządzania 

Bezpieczeństwem Informacji (SZBI) oraz przeprowadzenie audytów KRI niezależnie dla 

Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim oraz jednostek organizacyjnych” w 

ramach projektu grantowego „Cyberbezpieczny samorząd” z podziałem na 2 części, projekt 

zapytania ofertowego oraz projektowane postanowienia umowy. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wszcząć postępowanie o udzielenie 

zamówienia, którego wartość nie przekracza 130 000 złotych, w formie zapytania ofertowego 

prowadzonego zgodnie z zasadą konkurencyjności na „Wykonanie dokumentacji Systemu 

Zarządzania Bezpieczeństwem Informacji (SZBI) oraz przeprowadzenie audytów KRI 

niezależnie dla Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim oraz jednostek 

organizacyjnych” w ramach projektu grantowego „Cyberbezpieczny samorząd” z podziałem 

na 2 części, w ramach projektu grantowego „Cyberbezpieczny Samorząd”, 

współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej i budżetu państwa w ramach programu 

Fundusze Europejskie na Rozwój Cyfrowy 2021 – 2027, Priorytet II Zaawansowane usługi 
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cyfrowe, Działanie 2.2 Wzmocnienie krajowego systemu cyberbezpieczeństwa. Proponuję  

zatwierdzić projekt zapytania ofertowego oraz projektowane postanowienia umowy. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił wszcząć postępowanie o udzielenie zamówienia, którego wartość 

nie przekracza 130 000 złotych, w formie zapytania ofertowego prowadzonego zgodnie  

z zasadą konkurencyjności na „Wykonanie dokumentacji Systemu Zarządzania 

Bezpieczeństwem Informacji (SZBI) oraz przeprowadzenie audytów KRI niezależnie dla 

Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim oraz jednostek organizacyjnych”  

w ramach projektu grantowego „Cyberbezpieczny samorząd” z podziałem na 2 części,  

w ramach projektu grantowego „Cyberbezpieczny Samorząd”, współfinansowanego  

ze środków Unii Europejskiej i budżetu państwa w ramach programu Fundusze Europejskie na 

Rozwój Cyfrowy 2021 – 2027, Priorytet II Zaawansowane usługi cyfrowe, Działanie 2.2 

Wzmocnienie krajowego systemu cyberbezpieczeństwa.  

Zarząd Powiatu zatwierdził projekt zapytania ofertowego oraz projektowane postanowienia 

umowy. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 6 maja 2025 r. znak: 

RI.Rz.2720.2.8.2025 wraz z wnioskiem o wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia, 

którego wartość nie przekracza 130 000 złotych, w formie zapytania ofertowego prowadzonego 

zgodnie z zasadą konkurencyjności na „Wykonanie dokumentacji Systemu Zarządzania 

Bezpieczeństwem Informacji (SZBI) oraz przeprowadzenie audytów KRI niezależnie dla 

Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim oraz jednostek organizacyjnych”  

w ramach projektu grantowego „Cyberbezpieczny samorząd” z podziałem na 2 części, 

projektem zapytania ofertowego oraz projektowanymi postanowienia umowy, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych.  

Inwestycje drogowe prowadzone są bez opóźnień. Odbiory będą w czerwcu i sierpniu. 

Na posiedzenie Zarządu Powiatu za dwa, czy trzy tygodnie, zaproszę panią Kamilę Łukomską 

Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim w celu przestawienia 

informacji na temat aktualnego stanu prac remontowych i inwestycyjnych realizowanych przez 

szkołę. Ruszyła sprzedaż pomidorów w Zespole Szkół Nr 1 CKP. Obserwujemy jak będzie 

wyglądało funkcjonowanie szklarni w tym roku. Jeśli kolejny rok będzie przynosiła straty 

rozważymy jej zamkniecie. Szkoła miała poczynić starania, żeby zwiększyć liczbę odbiorców. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – amatorzy siatkarze dopytują się o powiatowy turniej piłki 

siatkowej, czy będzie wskrzeszony.  

 



14 
 

 

 

Pani Lidia Tokarska – wiele lat powiat organizował turniej piłki siatkowej dla drużyn 

wystawianych przez powiatowe jednostki organizacyjne, służby, inspekcje i straże. Niestety na 

ostatnim turnieju niektóre jednostki, w tym przede wszystkim Starostwo Powiatowe, które 

zatrudnia prawie 70 osób nie było w stanie wystawić drużyny, w skład której weszliby tylko 

pracownicy, nie ma chętnych do drużyny. Jeżeli będą chętni i jednostki będą w stanie wystawić 

swoje drużyny to możemy rozważyć organizacje tego turnieju. 

 

Pani Paulina Smykowska – możemy rozpoznać temat, czy będą chętni. Była to fajna impreza, 

można do niej wrócić.  

 

Pani Lidia Tokarska – uważam, że albo w skład drużyny wejdą sami pracownicy jednostki, 

albo nie wystawia się drużyny w turnieju. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków Zarządu. 

Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.   

Dziękuję za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 8:43. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


